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Beste leden,

Wat fijn om jullie weer te zien op het Entrepotdok. Het is een
komen en gaan op de Nijlpaardenbrug, buurtbewoners
ontmoeten elkaar weer en ook menig hondje laat van zich
spreken. Langzaam komt alles weer tot leven.

De zomer van 2023 gaat Nederland niet als ‘zonnig’ de
boeken in - zie ook de opwekmeter hieronder. Toch is er
mooi weer op komst en kunnen we aankomende dagen
(weken?) nog wat nazomeren! Dus zet je luie stoel buiten,
lees je vakantieboek uit, neem een frisse duik, maak een
extra rondje door de buurt en geniet van deze zonnestralen.

Dok 2 gerealiseerd!
Helemaal rustig op het Entrepotdok was het niet, want
afgelopen zomer zijn de zonnepanelen van Dok 2 geplaatst!
Het waaide en regende soms flink – zie ook de foto met
grijze lucht hieronder. Maar onverstoorbaar gingen de
installateurs van Zon & Co door. Daarmee is ons recentste
project gerealiseerd, binnen de week van 17 juli.

Zonnepanelen Dok 2, met uitzicht op de Oosterkerk (FOTO: Zon & Co)

Zoals aangekondigd werd er ditmaal vanaf de voorzijde van
het complex gewerkt. Met een daar geplaatste hijskraan
gingen de zonnepanelen naar boven. Na de installatie zijn
door dezelfde kraan het afval en ook de
valbeschermingshekken weer naar beneden gehaald.

We zijn blij om voor de nieuwe én al bekende leden van Zon
op het Dok de mogelijkheid te creëren mee te doen met de
energietransitie.

ALV 2 oktober
Op maandag 2 oktober om 20.00 praat je mee op de
jaarlijkse ALV aan de Plantage Doklaan 8. Er zijn belangrijke
besluiten te nemen, dus we zien jullie graag komen.

Herhaalde oproep: penningmeester gezocht!
Gezien onze huidige penningmeester bij de volgende ALV zal
afzwaaien zijn we op zoek naar een nieuw talent! Ben je
accuraat, goed met cijfers en vind je het leuk om buurt-
genoten beter te leren kennen? Actief meedoen is een
vereiste maar de tijdsinspanning valt mee, we vergaderen
gemiddeld om de 5 weken onder het genot van goede koffie.
Je kunt je aanmelden via zonophetdok@gmail.com.

Inspiratie bijeenkomst voor bewoners/ gebruikers Entrepotdok
Op woensdag 4 oktober organiseren de VvE’s van het
Entrepotdok samen met de BC Entrepotdok een
inspiratiebijeenkomst rond het onderwerp van de
verduurzaming. Er zijn op dit moment meer vragen dan
antwoorden. Met behulp van de ervaring rond dit onderwerp
zullen een aantal sprekers en partijen waaronder Andre van
Stigt (de architect van het Entrepotdok) ons meenemen in
onderwerpen die van belang zijn in het kader van de
verduurzaming van ons complex. Het is de bedoeling dat wij
door deze avond inspiratie opdoen rond dit onderwerp
De sessie begint om 19.00 in de Museum Kromhout.

Opwekmeter laat zien: geen overtreffing van 2022;
Vorig jaar was een goed jaar qua opwekking. Dit jaar wekten
we alleen in de maand juni méér op. Wist je dat je zelf de
opgewekte Kilowatturen via zonophetdok.nl (tabblad ‘hoe
werkt het') kan volgen? Kijk maar!

Energieopwekking van Dok 1 per maand vergeleken (Bron: zonophetdok.nl)

Wil je ook onze energieopwekking van Dok 2 volgen? Ga
naar deze link en zie hoeveel we al opwekten.
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In de rubriek ‘DUURZAME VRAGEN AAN’ komen
mensen in – en rondom de coöperatie aan het woord
over duurzaamheid. Met deze keer:

Ireen Dubel van de Kascommissie:

1) Vind je jezelf duurzaam bezig? Waarom wel/ niet?
Ik eet vegetarisch, maak gebruik
van een gewone fiets en het
openbaar vervoer, heb een groene
energieleverancier, een thermostaat
die in de wintermaanden op 18
graden staat, een bankrekening bij
een duurzame bank, en heb het
vliegen inmiddels afgezworen.

2) Wat is nog een uitdaging in het
omgaan met duurzaamheid?
De behoefte aan vakantie in Frankrijk in een huisje waar ik
al sinds 1977 kom dat alleen per auto bereikbaar is,
ook al is dat binnenkort een elektrische auto, de wens
mijn zus, haar kinderen en kleinkinderen te zien die in
Australië wonen, en een pensioen te ontvangen van een
fonds dat niet uitsluitend duurzaam investeert.

3) Heb je een guilty pleasure, een gewoonte die je
eigenlijk zou willen veranderen?
Aardbeien in het voorjaar, ook al komen ze uit Nederland
want Spanje kan echt niet meer, omdat ze nog van de
koude grond kunnen zijn.

4) Moedig jij mensen aan duurzaam te zijn, zo ja hoe?
Stem duurzaam.

5) Welke duurzaamheidstip heb je? 
Laat je niet ontmoedigen, combineer persoonlijke keuzes
met collectieve en structurele oplossingen.

Uitgelicht: “’De vervuiler betaalt’ gaat ook gelden voor
mensen met veel zonnepanelen”. (Bron: Het Parool)
In de vorige nieuwsbrief haalde we de directeur van
Netbeheer Nederland aan die zei: “De verduurzaming gaat
op dit moment harder dan wij extra elektriciteitsnet erbij
kunnen bouwen.” Kortom: Het is druk op het net – de
‘netcongestie’ - en dat kan gevolgen hebben voor de
inkomsten uit zonnepanelen.

Vanwege de forse toename van zonnepanelen raakt het
energienet steeds vaker overbelast en ontstaan er

stroomoverschotten op de markt. Vorige maand liet
Energiebedrijf Vandebron bezitters van zonnepanelen weten
voortaan vaste kosten in rekening te brengen voor het
terugleveren van stroom aan het net. Want het kost
handenvol geld om de groene stroom te verwerken.

Hoe zit dat? Op mooie zonnige dagen is elektriciteit tussen
10 uur en 15 uur bijna niets waard. Er wordt in Nederland
dan zoveel groene stroom door zonnepanelen opgewekt dat
de stroom op de energiemarkt slechts een paar cent kost of
zelfs een negatieve prijs krijgt. Energiebedrijven moeten op
een later moment dure ingekochte stroom terugleveren.
De toekomst gaat zijn dat we veel meer zonne energie
kunnen opslaan.

Uitgelicht: “Tennet ziet grote rol voor batterijen voor
stabiel elektriciteitsnet 2023”. (Bron:
duurzaam-ondernemen.nl)
Op de middellange termijn wordt er door Tennet (de
netbeheerder verantwoordelijk voor het landelijke
hoogspanningsnet) hardop nagedacht hoe om te gaan met
de eerder besproken netcongestie.

Grote batterijen waarin je opgewekte zonne- of windenergie
kunt opslaan zijn volgens hen een deel van de oplossing.
Want anders dan gas en kolen is de opwekking van energie
uit zon en wind minder te plannen. Maarten Abbenhuis, COO
TenneT: “in een duurzaam systeem is opslag essentieel. (…)
Batterijen kunnen zeer goed omgaan met het dynamische
karakter van hernieuwbare energie doordat ze heel snel
kunnen reageren”.

Met het naar buiten brengen van waar TenneT voor staat wil
de netbeheerder andere partijen zoals gemeenten, provincies
en marktpartijen uitdagen om te anticiperen op
mogelijkheden voor een meer flexibele capaciteit in het
systeem.

Dynamische energiemarkt
Er is veel gaande op de energiemarkt: aanhoudende drukte
op het net, veranderende terugleververgoedingen en
ontwikkelingen op het gebied van thuisbatterijen.

Wij proberen dit goed te volgen en de leden te blijven
informeren, ook weer via deze nieuwsbrief - zie onder de
kopjes ‘uitgelicht’. Heb je zelf een vraag of een interessant
artikel gevonden? Deel ze met ons, we zijn tenslotte een
coöperatie.
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